
Motie fiscaliseren van hufterboetes afval dumpen in Rijswijk

 De Gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 6 juli 2021.

Constaterende dat:  de gemeente Rotterdam en Den Haag al enkele jaren geleden een hufterboete 
hebben geïntroduceerd. Gemeenten zoals Amsterdam en Enschede reeds zijn overgegaan tot het 
fiscaliseren van boetes. Dit grote voordelen heeft ten opzichte van de traditionele boetes omdat op 
basis van vermoedens er al een naheffing kan worden opgelegd zoal bijvoorbeeld bij het aantreffen 
van een adresbandje of snoeiafval van een omringende woning. 

De fractie van Beter voor Rijswijk, in vergadering van november aan het College in een motie heeft 
gevraagd om te onderzoeken of hufterboetes en fiscaliseren van deze boetes ook in Rijswijk kan 
worden ingevoerd.

Het College de motie heeft overgenomen.

Dat we inmiddels 7 maanden verder zijn en de Raad niets meer van het College heeft vernomen.

Dat de overlast van het dumpen alleen maar is toegenomen en dat extra kosten moeten worden 
gemaakt deze op te ruimen.

Dat de kosten hiervan voor rekening komen van de Rijswijkse burgers, die mede hierdoor de hoogste 
reinigingslasten van Nederland nu betalen.

Verzoekt het College op om uiterlijk in september met plannen te komen, wanneer deze fiscalisering 
van boetes kan worden ingevoerd  en de handhaving op het dumpen van afval wordt aangepast.

 En gaat over tot de orde van de dag. 
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